

Major sightseeing attractions 主要景點

These major sightseeing attractions may have changes to opening hours during the Dragon Boat Festival (Tuen Ng Festival) period from 31 May to 2 June 2025. To ensure a hassle-free trip, please check the official websites of respective attractions for the most up-to-date information. Stay tuned for more details.

端午節小黃金週期間（2025 年 5 月 31 日至 6 月 2 日）主要景點開放時間或有所變更。為確保旅途愉快，計劃行程前，請瀏覽各景點官方網站查看最新資訊，本頁亦會不時更新，敬請留意。

Attraction 景點	Website 網站
Hong Kong Island 香港島	
Ocean Park Hong Kong 香港海洋公園	https://www.oceanpark.com.hk/en https://www.oceanpark.com.hk/tc
Water World Ocean Park 海洋公園水上樂園	https://waterworld.oceanpark.com.hk/en/ https://waterworld.oceanpark.com.hk/tc/
Madame Tussauds Hong Kong 香港杜莎夫人蠟像館	https://www.madametussauds.com/hong-kong/en/ https://www.madametussauds.com/hong-kong/
Peak Tram/The Peak Tower/Sky Terrace 428 山頂纜車/凌霄閣/摩天台 428	https://www.thepeak.com.hk/en https://www.thepeak.com.hk/zh-hant
MONOPOLY Dreams 大富翁夢想世界	https://www.monopolydreams.com/hk/en/index.html https://www.monopolydreams.com/hk/tc/index.html
Tai Kwun 大館	https://www.taikwun.hk/en/ https://www.taikwun.hk/zh/

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information.

While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，我們對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Attraction 景點		Website 網站
Hong Kong Island 香港島		
Man Mo Temple, Sheung Wan 上環文武廟		https://www.tungwah.org.hk/en/heritage/historical-architecture/man-mo-temple/ https://www.tungwah.org.hk/heritage/historic-architecture/man-mo-temple/
PMQ 元創方		https://www.pmq.org.hk/?lang=en https://www.pmq.org.hk/?lang=ch
Kowloon 九龍		
West Kowloon Cultural District 西九文化區	Hong Kong Palace Museum 香港故宮文化博物館	https://www.hkpm.org.hk/en/home https://www.hkpm.org.hk/tc/home
	M+	https://www.mplus.org.hk/en/ https://www.mplus.org.hk/tc/
	Art Park 藝術公園	https://www.westkowloon.hk/en/artpark https://www.westkowloon.hk/tc/artpark
	Xiqu Centre 戲曲中心	https://www.westkowloon.hk/en/xiqucentre https://www.westkowloon.hk/tc/xiqucentre
Sik Sik Yuen Wong Tai Sin Temple 嗇色園黃大仙祠		http://www.wongtaisintemple.org.hk/en/index http://www.wongtaisintemple.org.hk/zh-HK/index
New Territories 新界		
Hong Kong Disneyland 香港迪士尼樂園		https://www.hongkongdisneyland.com/ https://www.hongkongdisneyland.com/zh-hk/
Ngong Ping 360 昂坪 360		https://www.np360.com.hk/en https://www.np360.com.hk/tc/
Hong Kong Wetland Park 香港濕地公園		https://www.wetlandpark.gov.hk/en https://www.wetlandpark.gov.hk/tc

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information. While the Hong Kong Tourism Board (HKTb) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTb accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，我們對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。

Attraction 景點	Website 網站
New Territories 新界	
The Mills 南豐紗廠	https://www.themills.com.hk/en/ https://www.themills.com.hk/
Po Lin Monastery/Big Buddha 大嶼山寶蓮禪寺（天壇大佛）	https://plm.org.hk/eng/visitors.php https://plm.org.hk/visitors.php

Museums and Art Venues 博物館及藝術場地	Website 網站
Leisure and Culture Services Department Museums 康樂及文化事務署博物館	https://www.lcsd.gov.hk/en/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html https://www.lcsd.gov.hk/tc/facilities/facilitieslist/museums/lcsdmuseums.html

Note 注意：

The information in this document is for reference only and is subject to change without prior notice. Please check with the respective attractions for the most up-to-date information. While the Hong Kong Tourism Board (HKTB) has made every effort to ensure the accuracy of this document, HKTB accepts no responsibility for the suitability of third-party products and services, any obsolescence, errors or omissions contained therein.

本文件的資訊只供參考，如有任何更改，恕不作另行通知。市民及旅客請自行留意各景點、公共交通及商戶發布的最新消息或變更。

香港旅遊發展局盡量確保資訊準確，但在任何情況下，我們對本文件中提及的任何第三者產品或服務，以及任何缺陷、錯誤、遺漏概不負責。